
Radio Amateurs of Canada is the national association for Amateur Radio in Canada. RAC is 
a not-for-profit membership association with its headquarters in Ottawa, Ontario, Canada, 
representing the interests of Amateur Radio across Canada.

Speaking on behalf of Canadian Radio Amateurs, RAC provides liaison with government 
agencies and carries the Amateur voice about regulatory and spectrum issues to the 
discussion table with government and industry leaders, nationally and internationally.

•	 RAC represents Canadian Amateurs at all levels of government – local, regional, 
national and international – on issues such as distracted driving legislation, the 
placement of antennas and other regulatory items.

•	 RAC works hard to support and promote Amateur Radio in Canada and internationally 
and plays a vital role in protecting our spectrum – before, during and after the  
World Radio Conferences – and is a member society of the International Amateur 
Radio Union.

•	 RAC assists Amateur Radio clubs and other organizations in Public Service and 
Emergency Service functions throughout the year.

•	 RAC also provides many programs, services, courses and publications to its members 
to enhance their enjoyment of Amateur Radio. 

As a RAC member you will benefit from:

•	 A subscription to the online version of The Canadian Amateur magazine, with access to 
previous online issues (https://www.rac.ca/tca/)

•	 Opportunities to connect with local Amateurs through the RAC Affiliated Club Program 
which includes liability insurance for your personal Amateur Radio activities

•	 Access to annual RAC Contests, Special Events and Operating Awards 

•	 Opportunities and discounts from various partner organizations 

•	 Full member rights including participating in the decision-making at RAC Annual 
General Meetings and in the election of RAC representatives

•	 Through RAC’s programs you will also be able to contribute to the growth of 
Amateur Radio worldwide by providing youth and their leaders with the opportunity 
to experience the thrill of High Altitude Ballooning, building CubeSats and 
communicating with astronauts on the International Space Station.

These are just a few of the many reasons to join RAC. For more information please visit our 
website at https://www.rac.ca/ or by contacting us at marcom@rac.ca.

We’re All About Amateur Radio: Everywhere
Local, Regional, National, International and Beyond...
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Radio Amateurs du Canada (RAC) est l’association nationale pour la radio amateur au 
Canada. RAC est une association sans but lucratif localisée à Ottawa, Ontario, Canada,  
qui représente les intérêts du radioamateurisme partout dans ce pays. 

En tant que représentant des radioamateurs canadiens, RAC s’occupe des relations 
gouvernementales et se trouve porte-parole lors des hautes discussions nationales et 
internationales à propos des problèmes sur la réglementation et l’allocation du spectre.

•	 RAC représente les amateurs canadiens à tous les niveaux de gouvernement – local, 
régional, national et international – sur des questions comme la législation sur la 
distraction au volant, le placement des antennes et autres éléments réglementaires.

•	 RAC travaille ferme pour soutenir et promouvoir la radio amateur au Canada et à 
l’étranger et joue un rôle vital dans la protection de notre spectre – avant, pendant et 
après les conférences mondiales de la radio – et est une société membre de l’Union 
internationale des radios amateurs.

•	 RAC aide les clubs de radioamateurs et d’autres organisations dans les fonctions de 
service public et de service d’urgence tout au long de l’année.

•	 RAC fournit également de nombreux programmes, services, cours et publications à ses 
membres afin d’améliorer leur plaisir de la radio amateur. 

En tant que membre de RAC, vous bénéficierez de :

•	 Un abonnement à la version en ligne du magazine The Canadian Amateur, avec accès 
 en ligne aux publications antérieurs (https://www.rac.ca/tca/) 

•	 Possibilités de se connecter avec des amateurs locaux grâce au programme des  
clubs affiliés de RAC qui comprend une assurance responsabilité pour vos activités 
personnelles de radioamateur

•	 Accès aux concours annuels de RAC, événements spéciaux et prix de performance 

•	 Opportunités et escomptes de la part de diverses organisations partenaires 

•	 Droits de membre à part entière, y compris la participation à la prise de décision lors  
des assemblées générales annuelles de RAC et à l’élection des représentants de RAC

•	 Grâce aux programmes de RAC, vous pourrez également contribuer à la croissance 
de la radio amateur dans le monde entier en offrant aux jeunes et à leurs dirigeants 
l’opportunité de vivre la fébrilité de la montgolfière en haute altitude, de construire des 
CubeSats et de communiquer avec les astronautes de la Station spatiale internationale. 

Ce ne sont là que quelques-unes des nombreuses raisons d’adhérer à RAC. Pour plus 
d’informations, veuillez consulter notre site web à l’adresse https://www.rac.ca/ ou nous 
contacter à l’adresse marcom@rac.ca.

Tous ensemble pour la radioamateur : Partout
Niveaux local, régional, national, international, spatial...
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